



ISSN 1674-5841

CN 53-1212/K

旅游研究

昆明学院主办

TOURISM RESEARCH 2022 Vol.14 No.5

旅游研究

TOURISM RESEARCH

第14卷
第5期

2022年9月

ISSN 1674-5841



9 771674 584226

2022.5 (双月刊)

第14卷 第5期

Vol.14 No.5

目 次

特色旅游村寨居民返贫风险感知研究

——以甘肃省甘南藏族自治州扎尕那村为例

..... 王耀斌, 赵金行, 秦泽青, 王美珍, 潘应刚, 赵瑞涛 (1)

中国与小岛屿国家旅游经济联系网络结构演化及影响因素

..... 段佩利, 尹 鹏, 李 伟 (15)

数字化应用对旅游行业正规就业与非正规就业收入差距的影响

..... 王 静, 郭 为, 康 悦 (29)

国内外旅游眼动研究述评

..... 刘 卉, 秦兆祥, 张 薇 (44)

我的“家园”我来守护: 心理所有权对酒店宾客亲环境行为意愿的影响

..... 王菲儿, 李莺莉 (58)

基于网络文本的旅游民宿主客互动研究

..... 黄 向, 陈雪宜 (72)

当代参与式文化下的影视旅游目的地形象构建研究

——以重庆为例 陈诗韵 (86)

投稿须知

..... (封三)

TOURISM RESEARCH

Vol. 14 No. 5 Sum No. 69 Sept. 2022

CONTENTS

- Research on the Risk Perception of Residents Returning to Poverty in Zagana, a
Characteristic Tourist Village WANG Yaobin, ZHAO Jinhang, QIN Zeqing,
WANG Meizhen, PAN Yinggang, ZHAO Ruitao (1)
- Network Structure Evolution and Influencing Factors of Tourism Economic Connection
between China and Small Island States DUAN Peili, YIN Peng, LI Wei (15)
- The Impact of Digital Application on the Income Gap between Formal and Informal
Employment in Tourism Industry WANG Jing, GUO Wei, KANG Yue (29)
- A Review of Tourism Eye Movement Research at Home and Abroad
..... LIU Hui, QIN Zhaoxiang, ZHANG Wei (44)
- I Will Guard My “Home”: The Impact of Psychological Ownership on Hotel Guests’
Willingness to Pro-Environment Behavior WANG Feier, LI Yingli (58)
- Research on Host-Guest Interaction of Tourist Homestay Based on Internet-text
..... HUANG Xiang, CHEN Xueyi (72)
- The Construction of Screen Tourism Destination Image under Contemporary
Participatory Culture: A Case Study of Chongqing CHEN Shiyun (86)